

Aanwezig; Jenny, Bert, Wim, Jop en Anja.

NOTULEN VAN 18-03 '86

Wil Hurkens laat ons voor vrijdag weten, wat zijn besluit is t.a.v. ons voorstel. Hij twijfelt op het ogenblik heel sterk.
Er moet nog een datum afgesproken worden voor de sectie ledenvergadering

Ingekomen stukken/uitgezonden stukken

Notulen van de 4-Nijmeegse verenigingen.
Correspondentie van Simon.

De beheerder van de kantine is weg. Er is een initiatief van de sportverenigingen die gebruik maken van de sporthal, om een oplossing hiervoor te vinden. Er zijn plannen om een Stichting te vormen om zo gebruik te kunnen maken van de kantine. Het beheer wordt dan door de stichting geregeld.
Jop heeft dat samen met Simon besproken. Wij zien het niet zo zitten om lid te worden van deze eventuele stichting, omdat wij maar 3 uren gebruik maken van deze hal.

Kalender

4-Nijmeegse verenigingen 23-04 om 20.30 uur

Hoofdbestuur

Hoe ziet het penningmeesterschap er het komend seizoen uit?
In principe staan we open voor het idee om de boekhoudkundige taak van de sectiepenningmeester centraal bij de penningmeester van het hoofdbestuur onder te brengen.
Jop schrijft een brief naar het hoofdbestuur.
De gymnastiek komt de spullen voor de rommelmarkt op 24 april ophalen.

Redactie

Op het ogenblik is er nog geen nieuw redactie-adres. Er ligt een voorstel van Anja om zolang bij haar het redactiegebeuren onder te brengen. Dit is dan wel een noodoplossing. Voor de toekomst moet er een andere oplossing bedacht worden.
Hoe zit het eigenlijk met de verzekering van deze spullen?

Clubhuis

Het is nog niet zeker dat er komend seizoen een clubhuis zal komen.
De plannen voor de bouw van een clubhuis liggen nu 2 weken ter visie bij de gemeente. Na deze twee weken krijgen we bericht dat het bestemmingsplan gewijzigd kan worden.
De directieket van Novio is nog steeds beschikbaar en kan gekocht worden
Voor de verbeouwing maakt de bouwcommissie een begroting.

Het is verder belangrijk om een exploitatieoverzicht te maken.
Daarvoor moeten een paar mensen gevraagd worden, waarvan wij denken dat zij hiervoor kundig genoeg zijn.
Volgende vergadering moeten wij duidelijk hebben wie dat eventueel wil gaan doen en wie daar geschikt voor is.
Dit moet snel gebeuren, omdat de bouwcommissie wil weten, of het voor onze vereniging mogelijk en rendabel is om dit clubhuis er te laten komen.
Deze comm. had er al moeten zijn. We moeten met het vragen van mensen voorzichtig maar snel te werk gaan.

Opening

Anja en Jenny hebben een afspraak gemaakt, om de begroting van de opening compleet te maken en op te stellen.
Er moet nog een evaluatie komen, welke uitgewerkt wordt in een verslag.
De opening was een goede geslaagde activiteit.

Financiën

Jop heeft Simon nog gebeld over het lotto-gebeuren. Op het ogenblik heeft hij het heel druk. Simon had Jo gesproken en zou met Jo een plan opstellen om het lotto-gebeuren te noteren.
Wij willen zelf een alternatief bieden en dit samen met Jo regelen. Jop benader Simon hiervoor.

Evenementencomm

Anja schrijft een brief naar Lea en Beppie. Het geld voor de evenementenpot hoeft niet opgemaakt te worden. Het moet niet gaan in de trant van " We hebben nog wat geld over, dan kunnen we nu wat royaler uitgeven.

Gedurende de rest van de vergadering zijn we bezig geweest met de bespreking van de concept-begroting, opgesteld door Bert, Jenny, Wim en Jop
Dit heeft heel veel tijd in beslag genomen.

Het is belangrijk voor de begroting om te weten wat de kosten zijn voor de energie.

We maken zo'n 4 maanden gebruik van het electriciteitsnet.

Wat bij de gemeente duidelijk moet zijn is, dat wij absoluut geen gebruik maken van de veldverlichting.

We zijn niet op de hoogte van de verdeelsleutel die de gemeente hanteert. Deze brief moet gestuurd worden.

- Volgende vergadering -energiesleutel (Simon)
- alleen trainende leden

Ontvangen d.d.	19-5-'86							Nummer:				
Ter informatie	JS	PS	BD	WZ	TA	TH	TT					
Ter behandeling												
Concept antwoord aan HB				Antwoord via sectie				(kopie HB)				